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March 1, 2024 

Road Reconstruction, Road Resurfacing and 

from Midland Avenue to McCowan Road 
Contract: 23ECS-RD-05MR 

Start Date: May 2024 End Date: August 2025 
*Timeline is subject to change.

The City of Toronto is planning construction on Steeles Avenue East from Midland Avenue to 
McCowan Road. The inspection of the road shows that it needs reconstruction, and the curb and 
sidewalk need to be replaced to bring them to a state of good repair. 
On Steeles Avenue East from Midland Avenue to Brimley Road, the City is planning to reconstruct 
the road, construct raised cycle tracks and intersection safety features, and install green infrastructure 
such as permeable surfaces and plant trees. Road reconstruction involves replacing the entire road 
pavement structure, including the asphalt surface and concrete road base. 
On Steeles Avenue East from Brimley Road to McCowan Road, the City is planning to resurface the 
road, construct a raised cycle track and install green infrastructure such as permeable surfaces and 
plant trees. Road resurfacing involves removing and replacing the asphalt surface of the road.  
On April 7, 2022, City Council adopted IE28.7- Cycling Network Plan - 2022 Cycling Infrastructure 
Installation - First Quarter and 2021 ActiveTO Cycling Network Expansion Project Updates – Item 13, 
authorizing the installation of the Steeles Avenue East Complete Street.  
LEARN MORE 
The City invites you to attend a Public Information Event to learn about the project design and 
upcoming construction. There will be an opportunity to ask questions during the event. 

Attend the Event Learn More 

View information panels, ask questions and View project information on the 
discuss with the project team. website, including event information 

panels. 
Thursday, March 28, 2024 
Drop in 6 p.m. to 8 p.m. toronto.ca/SteelesAvenueEast 

Prince of Peace Catholic School, Gymnasium 
255 Alton Towers Circle* 

Mandarin and Cantonese speaking translators will be present at the event. 

*This location is wheelchair/mobility device accessible. If you have a specific accessibility need or
require other accommodation, please contact us.

Bikeway Construction on Steeles Avenue East 
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MAP OF WORK AREA 

WHAT TO EXPECT BEFORE CONSTRUCTION 
• Work crews will mark sidewalks and curbs requiring replacement and the locations of

underground utilities, such as gas, water and cable so that the construction work does not
interfere with these utilities.

• Affected properties will receive a Construction Notice approximately two weeks before work
begins with more information about the work.

• The City will not be responsible for damage to any privately owned items on City property.
Accessible Accommodation: The City's contractor must ensure safe and 
accessible walkways and entryways are maintained for everyone during 
construction. Any temporary access disruptions will be communicated as soon as 
possible. If you experience a disruption, have a specific access need or related 
accommodation request, contact the Project Manager listed below. 

Access to Your Home: The City-hired contractor may need access to the interior 
and exterior of your home to complete a pre-construction condition survey. 
Affected properties will receive a request to schedule a time to complete the pre-
construction condition survey. Although participation is voluntary, the pre-
construction survey results may be useful to confirm claims for potential damage 
caused by City construction. 

Important information for owners of sprinkler systems / heated driveways 
and private landscaping features. Property owners should remove items 
located within City property limits (boulevard) to avoid damage. 
This includes items such as landscaping (plants and pavers), decorative objects, 
sprinkler systems or heated driveways. If you have a sprinkler system or heated 
driveway on Steeles Ave East, please contact the Project Manager listed below. 

NEED MORE INFORMATION? 

Brian Nolan, 416- 396-7157 Project Manager Major_Roads_Enquiries@toronto.ca 
TTY Hearing Impaired Service 416-338-0889 (Daily 8 a.m. to 5 p.m., closed holidays)
General inquiries 311 

toronto.ca/scarboroughnorth Website toronto.ca/SteelesAvenueEast 

Thank you for your patience. Building a great city takes time. Better infrastructure for all of us is worth the wait. 

mailto:Major_Roads_Enquiries@toronto.ca
https://www.toronto.ca/city-government/data-research-maps/neighbourhoods-communities/ward-profiles/ward-23-scarborough-north/


施工前通知

第1 頁，共2頁 請與將此通告轉交予業主或租戶，並公佈於公共場所。

2024 年 3 月 1 日 

Steeles Avenue East 由 Midland Avenue 至 McCowan Road 

合約編號：23ECS-RD-05MR 
動工日期：2024 年 5 月 完工日期：2025 年 8 月 

*時間表可能會發生變化。 

多倫多市政府正籌備於 Steeles Avenue East 由 Midland Avenue 至 McCowan Road 之間的建設工程。經過

審視該路段的路面情況後，發現路面需要重建、路肩和人行道需要更換，以使其達到良好的修復狀態。

對於Steeles Avenue East 由 Midland Avenue 至 Brimley Road之間的路段，市政府正計劃重建道路、建造

抬高的自行車道和交叉路口安全設施、並安裝綠色基礎設施，如透水路面和種植樹木。道路重建將涉及

更換整個道路路面結構，包括瀝青路面和混凝土路基。

對於Steeles Avenue East 由 Brimley Road 至 McCowan Road 之間的路段，市政府正計劃重新鋪設路面、

建造抬高的自行車道並安裝綠色基礎設施，如透水路面和種植樹木。路面重新鋪設涉及拆除並更換道路

的瀝青表面。

市議會於2022 年4 月7 日通過了IE28.7 – 自行車網路計劃 – 2022 年自行車基礎設施建設 – 第一季，以及

2021 年 ActiveTO 自行車網路擴建項目更新 – 第13 項，授權 Steeles Avenue East 完整道路的鋪設。  

了解詳情

市政府誠邀閣下參與公共資訊活動，以了解更多有關項目設計和即將進行的施工。活動期間將有機會就

工程作出提問。

參加活動 了解更多

查看資訊展板、提出問題並與項目團隊討論。 於項目網頁查看有關資訊，

包括資訊展板。
2024 年 3 月 28 日（星期四） 

下午 6 時至晚上 8 時 
Prince of Peace 天主教學校 體育館 toronto.ca/SteelesAvenueEast 

255 Alton Towers Circle* 

普通話及粵語翻譯員將出席活動，並提供翻譯服務。

* 活動場地設有無障礙設施，適合輪椅／助行設備進出。

如果您需要特定的協助，請於活動前與工作人員聯絡。

之間的路段重建、路面重鋪和自行車道建設



 施工前通知 

第2 頁，共2頁 請與將此通告轉交予業主或租戶，並公佈於公共場所。 

施工範圍 

 
施工前須知 

• 工作人員將標記需要更換的行人路、路肩、天然氣輸送管、水管和電纜等地下公用設施的位置，以

預防施工期間不會干擾這些公用設施。 
• 受影響的物業將在開工前約兩週收到一份施工通知，其中包含更多有關工程的資訊。 
• 市政府不會為任何放置於市政府物業上的私人物品的毀壞負責。 

 通行措施要求：市政府的承建商必須確保施工期間維持安全及無障礙的行人通道和

出入口。採取任何臨時封路措施時將盡早作出通知。如果您遇到道路阻斷、有特定

的出行需要、或特殊需要，請與下列的項目經理聯絡。 

進入閣下的物業：市政府的承建商有可能需要進入您的物業內部和外部以完成施工

前狀況調查。受影響的物業將收到通知，要求安排時間完成施工前狀況調查。調查

的參與是自願性質的，但施工前調查能有助確認任何於施工時可能引致的損壞作出

索償。 

有關灑水系統／加熱車道及私人園景設施的重要資訊：業主應移除於市政府物業範

圍（路旁綠化帶）內的物品，免遭損壞。 

這包括景觀（植物和鋪路材料）、裝飾物、灑水系統或加熱車道等。如果閣下在 
Steeles Ave East 設有私人的灑水系統或加熱車道，請與下列的項目經理聯絡。 

 

 

需要更多資訊？ 

Brian Nolan, 416-396-7157 
項目經理 

Major_Roads_Enquiries@toronto.ca 

416-338-0889 
TTY 聽障服務 

（每日上午 8 時至下午 5 時，公眾假期除外） 

一般查詢 311 

toronto.ca/scarboroughnorth 
項目網站 

toronto.ca/SteelesAvenueEast 

感謝您的耐心。建設偉大城市需要時間。為大家建設更好的基礎建設值得等待。 

mailto:Major_Roads_Enquiries@toronto.ca
https://www.toronto.ca/city-government/data-research-maps/neighbourhoods-communities/ward-profiles/ward-23-scarborough-north/
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